
RADA (}MlNY
w Gómig

26.008 cónxo
H. 3e.23447 PROTOKOŁ Nr XLVtnarc

z obrad sesji Rady Gminy w Górnie odbytych w dniu 10 listopada 2010r. W
lokalu Urzędu Gminy w Górnie.

Sesję rozpoczęto o godz.9.00 zakończono o godz,|230,
Lista obecności radnych w zńączeniu do protokołu,

W sesji ponadto udział wzięli:
1. Pan Jarosław Krolicki - Wójt Gminy
ż. PaniAnna Miohalska - V/icewojt Gminy
3. Pan Henryk Opaliński - Skarbnik Gminy
4. Pan Marek Kitliński - KierownlkZUK
5, Pani Hanna Pióro * Dyrektor SzkoĘ Podstawowej w Gornie

oraz zaproszeni wg zńączonej listy .

Projekt porządku obrad sesji:

1 . Otwarcie sesji i stwierdzenie jej wżności.
2. Przyjęcie porządku obrad sesji.
3. Przyjeeie protokołu zpoprzedniej sesji.

4, Podjęcie uchwał w następujących sprawach:
li nadania Imienia Szkole Podstawowej w Górnie,
2l trybuprac nad projektem uchwaĘ budźetowej, szczegołowości projektu

budżetu oraz radzajow materiałow informacyjnych towarryszących pĄektowi
bu&żetu,
3/ określenia wysokości ceny skupu L qĘta stanowiącej podstawę do

naliczęniapodatku rolnego na 20Il rok,
4/ olaeślenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2011 rok,

5/ określenia w}sokości stawek podatku od środków fransportowych na terenie

gminy na 2011 rok obowią,zujących od 1 stycznia2011r,
6l zmian w buclźecie gminy na 2010 rok,
7l nieodpłatnego nabycia działki położonej w m. Bęczków,
8/ wprowadzęnia zmiany do Statutu ZUK.

5. Informacja wojta z dziŃalttości w okresie międzysesyjnym.
6. Interpelacje, wolne wnioski.
7 . Odpowie dzi nainterpelacje.
8. Zatn7<niecie obrad sesji.

Przebieg obrad sesji:

Ad.l . Czterdziestą szostą sesję Rady Gminy otworzył i przewodniczył obradom Pan

Jan Sikora przewo&riczący rady Gminy, ktory stwierdził, żew sesji bierze udział 13

radnych - Rada Grnilry jest wfadna do podejmowania uchwał,



Ad.2. Po pĄektu porządku obrad sesji pan V/ójt zawnioskował o wniesienie dwoch
dodatkowych projektow uchwał w pkcie 4 ppkt :

9l zmiany do uchwĄ Nr XXXIX{194Da10 zatwierdzającej Gminny Program
Rozrviąąnvania ProblemowAlkoholowych i Narkomanii w Gornie na 20l0r,
10/ olaeślenia sposobu konsultacji projektow prawa miejscowęgo z organizacjami
pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art,3 ust.3 ustawy z dnia
24.04.2003r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie,
Rada Gminy w głosowaniu l3 zaprzyjęła porządek obrad wrazz wniesionymi
dodatkowymi punktami zgło szon ymi przez Wojta.

Ad.3. Protokół zpoprzedniej sesji Rada Gminy przyjęła jednogłośnie 13 za.

Ad.4.1. Nadanie Imienia Szkole Podstawowej w Górnie - pani Hanna Pióro dyrektor
SzkoĘ Podstawowej w Górnie przedstawiła Radnym wniosek w sprawie nadarria

Szkole Imienia ,Janusza Korczaka", Nadmienlła,żę kandydatura ta została wybrana
przezrodziców, uczniów inauczycieli. Jest to postaó na której zyciumożna
zbudować program wychowawczy szkoĘ. Pozostaje autorytetem, wzorcem zasad,
symbolem wartości, wzorem etycznym.
Projekt uchwaĘ w sprawie nadania Szkole Podstawowej w Gornię im. ,,^Ianusza

Korczaka" przedstawił pan Jan Sikora.
Rada Gminy w głosowaniu 13 za jednogłośnie podjęła w/w uchwałę.
Uchwała Nr )0W235/10 w zńączeniu wraz zuzasadnieniem.

2. Projekt uchwĄ w sprawie Ębu prac nad projektem uchwaĘ bućżetowej,
szcze gółowo śc i proj ektu b u&żetu or az r o dzaj ow materiałow informacyj nych
towarzyszących projektowi bu&żetu przedstawił pan Henryk Opaliński, który
nadmienił, że w rwiązku z nowęlizacją ustawy o finansach public zrrych zmienia się

Ęb prac na d projektem uchwĄ budZetowej.
Rada Gminy w głosowaniu 13 za jednogłośnie pojęła w/w uchwałę.
Uchwała Nr XLVV236lrc w załączeniu do protokołu.

3. PĄekt uchwĄ w sprawie określenia ceny skupu 1 qĘta stanowiącej
podstawę do naliczenia podatku rolnego na}all rok przedstawił pan Henryk
Opaliński, która nadmienił, żę cer- lq żyta podana przęzPrezesa GUS wynosi
37,64 zł, Wojt proponuje, by obniZyć cenę do kwoty 35,00 ń,w Ęm roku była
kwota 33,00 złprąr cenie GUS 34,10.
Radny pan Henryk Klimek wnosi o ufrzymanie kwoty 33 zł, poniewaz cena
zbożamoze drastycznie spaść, jak to było 3 lata temu, natomiast na pęwno
waośnie cena wody, śmieci, a to wszystko opłaca rolnik.
Pan Wojt nie możta tak myśleć zbiory nie były mniejsze a jedynie gorszej
jakości, obnizenie ceny odbije się na subwencji, a dla budżetu gminy jest to
znacmlalolrota, by móc kontynuować inwesĘcje proponuje pozostawić 35 ń.



Pan Jan Sikora rownieżjest za ufizymaniem propozycji wójta, podatek rolny
nie był podnoszony od kilku lat, abierzmy pod uwagę inne koszty np.

oświetlenia ulicznego, jeśli chodzi o cenę wody, ściekow i śmieci to są
naprawdę niskie ceny w porównania z innymi gminami.
Pan radny Marian Grzegolec stwięrdził, że naLeĘ tak robic by było dobrze,
musi byó subwencja i środki na inwestycje, by wychodząc do mieszkańców
można było było powiedzięć, żę są środki na inwestycje.
Wniosek radnego pana Klimka został poddany pod głosowanie * cena 33 ń za
I qĘta. Radni w głosowaniu 2 za wnioskiem, l wsffzymujacym i l0 głosach
pr zeciut odrzucili wnio sek.
Następnie radni w głosowaniu 1t zai 2 głosach prueciw przyjęli kwotę 35 ń
cenę lq zyta stanowiącąpodstawę do naliczania podatku rolnego na 20l1 rok.
Uchwała Nr XLW237ll0 w zńączenhl.

4. Projekt uchwaĘ w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na
20tI rok przedstawił pan Henryk Opaliński, który nadmienił, że Wójt
proponuje następujące stawki :

od gruntów:
- nviązanychzprowadzeniem działalności gospodarezej - 0,51 ń odl m2

było 0,50 max. stawka -a,80 zł,
- pod jeziorami - 4,00 ń,było 3,90, max. stawka - 4,L5 ń,
_ pozostĄch w tym zajętych na prowadzenie odpłatrrej statutowej działalności
pożytku publicznego - 0,21 zł,było 0,20 max. ,0,41 ń,
- od budyŃów mieszkalnych - a37 ń,było 0,35 max . 0,67 zł,

ss - związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej - I4,5a zł,

było 14,00 max. stawka -2t,a5 zł,
- zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu
materiałem siewnym - 7,00 zł,było 6,50 max. ,9,82 zł,
_ zajętych na prowadzenie świadczeń zdrowotnych - 1 ,55 ń, było 1,50 max. -
4,2l zł,
- pozostałych - 3,65 zł,było 3,50 max. - 6,37 7},-

- od budowli:
Llzńęanych z dzińalnością w zakresie dostarczania wody i odprowadzania
ścieków |Yo ichwartości l rozbicie na dwie pozycje poz.l dla ZUW,
2 l pozostałych 20ń ich wartości.

Rada Gminy w głosowaniu 13 za jednogłośnie podjęła wlw uchwałę.
Uchwała Nr )GW238l10 w załączeniu.

5. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków
transporto}vych na terenie gminy obowiąpujących od 1 styczria}}ll roku
przedstawił pan Henryk Opaliński ktory nadmienił, zew stosunku do roku
biezącego jest propozycja o zwiększenie stawęk o |Yo, natomiast Ministerstwo
Finansów wnosi podwyzkę o ż,60ń.



6.

Rada Gminy w głosowaniu 13 za jednogłośnie podjęła w/w uchwałę.

Uchwała Nr )OVV2 39110 w zńączeniu.

projekt uchwaĘ w sprawie anian w budżecie gminy na 2010 rokprzedstawił
pun st u.unik, który nadmienił, że zlłiększa się dochody i wydatki buÓżetowe

o kwotę 505.078 zł i przeniesienia na lcrvotę 61.070.
pani Barbara Racąlrrska nadmieniła, ze braknie środków na dokończenie

remontu nliązanego z wymiana pieca c"o. w szkole w LeszczYnach kwota ok.

5000 zł.
Pan Wojt zawnioskował, by dołożyć dla oSP w Gornie 25.00o ń na zakup i
*yporŹ.nia łodzi ratuŃowej podanie to było rozpatrywane na posiedzeniu

rbmisji Gospodarki komunalnej - pozytywnie teraz prosi o akceptacje kwoty

3.500 Źł poniew użłódż jest zamówiona, natomiast wyposuenie jej OSP w

Gornie będzie realizowaó we własnym zakresie,
Radny pan Marian Grzegolec nadmienił, żełó&żjest juz zrobiona do odebrania

w zgórit<u, jej kosź 3.500 zł natomiast resztę wyposazenia będą załatwiac we

własnym zakresie j ak rowni eż w roku przy szĘm, zapytał gdzie są środki z
rozbudowy garńy w Górnie,
pani radna Janina Rubak popiera wniosek o zakup łodzi dla strazakou t}m

bardziej, ze zostali już przeszkoleni strżacy do jej obsfugi.
parr Henryk Klimek stwierdził , że w chwiti obecnej nie ma takiej potrzebY

zakupu łodzi gmina nie jest zalewowa, natomiast jest wiele innych inwestYcji

do wykonania.
Pan radny Jan ZieloŃa stwieldził, że nie jest rzecząużtakwaąnąw tym

*o*.o.i. zakupłodzi,jest pełen szacunku dla pracy OSĘ nasze jednostki

pracują bardzo dobrze, nie jest przeciw zakupowi, ale wnioskuje o

wstrzymanie się z zallpemmiesiąc niech nowa rada dokona zakupu tym

bardziej, że takałótż jń posiada OSP w V/oli Jachowej.
pan Jan Sikora zapytń, gdziebędzie ona garażowana, bo poki co to chyba nie

ma miejsca, był i jest za rozbudowągaraży, bo ich brak, a zakup łodzi to

dodatkówe koszt}. Popierał i popiera dzińaniaOsP jak również inwestYcji dla

nich,a tęrazpopiera wniosek pana Zielonki o wstrzymanie się z zakupem

poniewaz nió ma garażu,widzinatomiast inne potrzeby jak dołożenie środków
^dla 

szkoĘ w Leszczynach na dokończenie prac młiązanych z wymiana Pieca
c.o.
pan przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek pana radnego Zielonki w

sprawie zakupu łodń przęz przysńąRadę.
Źa wnioskiem glosowało 5 radnych, przeciw 8 _ wniosek upadł.

Skarbnik Gminy zaproponował, by na zakup łodzi wydzielić środki z dzińu
710 dziaŁalnośó usługowa, a dlaszkŃ w Leszczynach wydzielić kwotę 5.000

ń z ośwjetlenia ulicznego , zmiany te naleĘ uwzględnić w zńączrliku

inwestycje rocme.
Rada Gminy w głosowaniu 11 za i Lwstrzymującym podjęła w/w uchwałę,



Uchwała Nr XYLV240|10 w zńączeniu.

7i Projekt uehwały w sprawie nieodpłatnego nabycia działki położonej w m.
Beczków pruedstawiła pani Barbara Wołczyk, ldóra nadmieniła, że chodzi o działkę
nr 515i3 o pow. 0,054ha, która nie ma doĘchczas uregulowanego stanu pramęgo
pomimo zajęcia jej pod drogę gminnąw Bęczkowie, jak równiez odłączenia jej od
gruntow gospodarstwa pani Siudajewskiej.
Rada Gminy w głosowaniu l0 za jednogłośnie podjęła Ww uchwałę.
Uchwała Nr )ftW2 41lrc w zńączeniu.

8. projekt uchwaĘ w sprawie wprowadzenia zmiany do Statutu Zakładu Usług
Komunalnych w Górnie przedstawił pan Jan Sikora.
pan Marek Kitliński kierownik ZUK nadmienił, że zgadnle z ustawą o
zbiorowym zaapaffzeniu w wodę, jak rownież ustawą o finansach publicznych
do końca roku w Statucie Za|dadu musi mależó się zapis ,,samorządowy
zakładbudzetowy" - Zakła& Usfug Komunalnych w Gornię. \M związrfi zĘm
został przygotowany projekt tej uchwĄ na dzisiejszą sesję.

Rada Gminy w GłosowaniulO za jednogłośnie podjęła w/w uchwałę.
Uchwała Nr )OVVz4zlIa w załączeniu,

9. Projekt uchwĄ w sprawie wprowadzenia zmiany do uchwĄ Nr
XXXDV 1 9 4 Da rc ratwierózaj ącej Gminny Pro gram Ronviąpywania
Problemow Alkoholowych i Narkomanii na 2010r. Plan wydatkow
przedstawiła pani Anna Michalska, która nadmieniła, że GKRPA na
posiedzeniu zawnioskowała o wprowadzenie zmian w zwią,zku z nadwyżkami
w niektórych paragrafach planu wydatków iprzeznaczeniaich na potrzeby
GKS, LZS jak rowniez zakup materiałow i wyposazenia dla komisji.
Rada Gminy w głosowaniu 14 za ljednogłośnie/ podjęła wlw uchwałę.

Uchwała Nr )&VV2 43ll0 w załączeniu.

1O.projekt uchwały w sprawie określenia sposobu konsultacji projektow prawa

miej scow ego z or ganizacjarrli pozar ządowymi i po dmiotami wymienionymi w
art.3 ustęp 3 ustawy z dnia24 kwietnia 2003r. o działalności pozytku
publicznego i wolontariacie przedstawiła pani Anna Michalska, która
nadmieniła, że w nviąąku z nowelizacjąMw ustawy organizacje pozarządowe
ich działania będą oparte na konsultacjach, a nie jak dotychczas konkursach.
Rada Gminy w głosowaniu 14 za jednogłośnie podjęła wlw uchwałę.
Uchwała Nr XLW2 44lt0 w zŃączeniu.

Ad.5,6,7 . Pan Wojt podziękował Rafuie za dobrą i owocną wspoĘracę dzięki któreJ

gmina w okresie kadencji pozyskała wiele nowych inwestycji prawie w kazdej sferze
życia, mamy się cąrm pochwalić dzięki pozyskaniu wielu środków z funduszy
unijnych. Podziękował zazaangńowanie, trud i poświęcenie w działalności na rzecz



Gminy.
Pan Ryszard Mankus radny Rady Powiatu równiez podziękował Wojtowi i Radnym
za wspołpracę, nadmienił, że pracując w Komisji Drogowej Rady Powiatu wspolnie z
radnym panem Miehalskim na remonty i moderni zację drog powiatowych w tym na
naszym terenie pozyskali 1,5 mln zł.
Pan Tomasz Tofil sołtys z Cedzyny w imieniu wszystkich Sohysów rowniez
podziękował Radzię zamiłą wspoĘracę.
Na zakoń czenię pan Jan Sikora przewodniczący Rady Gminy podziękował radnym
za trud i wysiłek w swojej pracy narzeczGminy. W tym okresie 4 lat Rada podjęła

wiele mądrych decyzji, drięki którym gmina może się rozrvij ać, za dobrą wspóĘracę
z Wojtem Gminy i wspólny trnd w rozwią3ywaniu gminnych problemów,
podziękował równiez Sołtysom, zadobrąwspóĘracę i wspieranie władz gminnych.
Na zakończenie Radni otrąrmali indywidualne podziękowania odwładz Gminy.

Na tym protokół zakofrczono i podpisano.

protokolant

A. Furmanek


